
Styremøte 

 

18.06.2024 

Kl. 09:00 

 

 

Til stede: 

Leder     Eirik Birkeland                                                                                 

1. Nestleder   Trond T. Haugbjørg (Teams) 

2. Nestleder    Frode Nirisen 

HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 

HVO/Styremedlem  Arild E. Andersen 

HVO/Styremedlem  Bjørnar Berger 

E-K Nepco   Per Øyvind Henriksen 

HVO/Leder EK-Land   Ståle Skretting – Referent 

Fra kl. 12:30 

Vara HVO/Styremedlem Bjørn Roar Tollefsen 

Vara HVO/Styremedlem Jone Stapnes 

Vara HVO/Styremedlem Jarle Bleie 

 

Åpning 

1.1. Eirik åpnet møtet kl.09:00. 

 

2. Protokoller og referater  

2.1. Eirik gikk gjennom referatet fra styremøtet tirsdag 21. mai. Referatet ble godkjent. 

 

3. Organisasjon og verving 

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. 

Oversikten viser at medlemstallet har økt siden forrige styremøte. 

3.2. Gjennomgang av debatthefte til LO-Kongressen. Denne gjennomgangen var satt til 

kl. 12:30 på grunn av at vara til styret var invitert til å delta på dette punktet. Eirik 

gikk gjennom sak og informerte om innspill som har kommet inn fra 

styremedlemmer og vara styremedlemmer. Innspillene ble debattert i møtet, og det 

ble enighet om hvilke innspill vi sender videre til Forbundet Styrke for videre 

behandling i forbundsstyret. 

 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 



• Vi ser det er behov for å endre kommunikasjonen med bedriften mot å 
opptre noe mer formelt i en del sammenhenger. Dette gjelder på alle nivå 
i styret. Noe av bakgrunnen er signaler om flere endringsprosesser som 
bla. innebærer kostbesparelse kombinert med noen utfordringer i det 
uformelle samarbeidet. 

• Manglende informasjon fra bedriften om innholdet i retningslinjen som 
må signeres før bruk av selskapets apper på privat utstyr 

• Lønnsinnplasseringssaker 

• Bedriften utarbeider ny erklæring som gjelder taushetsplikt og 
immaterielle rettigheter som skal signeres av nyansatte. Det er også et 
mål at andre ansatte også skal signere denne. 

• Ny fane på EK hjemmeside som er tenkt som et hjelpeverktøy for 
tillitsvalgte, verneombud og øvrige medlemmer. 

• Oppfølging av sykemeldte arbeidstakere. I noen tilfeller er det avdekket 
at bedriften ikke følger minimumskravene i AML 

• Det er avdekket at bedriften ikke har rutiner på plass for å involvere 
vernetjenesten i hele prosessen forbindelse med myndighetstilsyn og 
oppfølging av avvik gitt av ulike myndigheter. På bakgrunn av dette 
valgte EK og utarbeide et eget tilsvar på Havtils tilsyn og avvik gitt 
angående alarmbelastning, arbeidsmiljø og arbeidstid på EkoJ tidligere i 
år. 

4.2. Årets lønnsforhandlinger. Eirik informerte om følgende: 

- Tariffkonferanse ble gjennomført på Bransjeavtalen (20. mars) og 

Operatøravtalen (21. mars). 

- Det ble enighet i tarifforhandlingene på Operatøravtalen. Forhandlingene ble 

gjennomført 6. og 7. mai. 

- Det ble enighet i tarifforhandlingene på Bransjeavtalen. Forhandlingene ble 

gjennomført 28. og 29. mai. 

- Det ble enighet i lokale forhandlinger i bedriften. Forhandlingene ble gjennomført 

11. og 12. juni. 

Årets lønnsoppgjør var et hovedoppgjør og Ekofisk-Komiteens forhandlingsutvalg i 

2024 var Eirik Birkeland, Trond T. Haugbjørg, Ståle Skretting, Per Øyvind Henriksen 

og Anbjørn Lærdal. I de sentrale forhandlingene på avtalene møtte Eirik Birkeland 

og Trond T. Haugbjørg på Operatøravtalen og Eirik Birkeland og Ståle Skretting på 

Bransjeavtalen. Resultatene av forhandlingene er lagt ut på Ekofisk-Komiteens 

hjemmeside og Ekofisk-Komiteens Facebook side. 

 

5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Budsjett og regnskap. Trond gikk gjennom budsjett frem til dags dato. Regnskap 

viser vi er innenfor budsjett. 

5.2. Aksjeandel i forvaltningsporteføljen. Eirik gikk gjennom sak, basert på informasjonen 

vi fikk i styremøtet 9. april av representanter fra SR-Bank. Det ble på bakgrunn av 

denne informasjonen enstemmig besluttet å endre aksjeandelen i porteføljen fra 

SR-forsiktig til SR-balansert. Dette medfører at aksjeandelen i porteføljen går fra 

maks 35% til maks 55%. Forvaltningsgebyret forblir uendret. 

 

6. Konferanser, kurs og studiearbeid 

6.1. Trond informerte at TV samlinger for 2024 er reservert på Kielfergen. Datoer for 

årets samlinger er 5.-7. november og 26.-28. november. Det vil i nærmeste fremtid 

bli lagt ut påmeldingsinformasjon på Ekofisk-Komiteens hjemmeside. 



 

7. Prosjekter 

7.1. ORM. Arild informerte om status og arbeid som pågår i prosjektet. 

7.2. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte om status i prosjektet. Produksjon på Eldfisk Nord 

startet 5. mai 2024. 

7.3. Fjerningskampanjen. Arild informerte om følgende arbeidsplan for fjerningsarbeidet. 

24. juni blir MOSS kombinert dekk på Tor fjernet. 9. til 14. juli blir ELDFF fjernet 

(Eldfisk Flare installasjoner inkluderer Broer, Strukturer og Tripoder) og 19. juli blir 

Jacket og Tripod på Tor fjernet. Det må tas forbehold om forskyvninger i forbindelse 

med datoene som arbeidet er planlagt på. 

7.4. NxtGen ERP. Jone Stapnes informerte om status og arbeid som pågår i prosjektet. 

7.5. Dysleksiprosjektet. Trond og Ståle informerte om status, arbeid som pågår eller som 

er planlagt og om arbeid som har blitt gjennomført i prosjektet siden forrige 

styremøte: 

- ConocoPhillips representanter i Dysleksiprosjektet deltok i Forbundet Styrke og 

Offshore Norge sin Sikkerhetsforum konferanse i Stavanger 6. juni.  

- Hjemmeside for prosjektet er lansert på The Mark. 

- Dialog med Houston om tekniske løsninger i forbindelse med fonter m.m. på 
PCer i bedriften. 

- I august er det planlagt bedriftsbesøk til Glencore i Kristiansand og Aker Solution 
i Egersund. 

7.6. PPF (tidligere produserende felt). Anbjørn informerte om status og arbeid som 

pågår i prosjektet. 

7.7. 2050+. Eirik informerte om status på nåværende tidspunkt på arbeidet i dette 

prosjektet. Arild informerte at 19. juni arrangerer bedriften et prosjektmøte. I det 

møtet skal Arild sin rolle og mandat avklares i forbindelse med at han er Ekofisk-

Komiteen sin representant i prosjektet fra august 2024 til mars 2025. 

7.8. Sørlige Nordsjø 2. Eirik og Trond informerte om prosjektet. Dette prosjektet startet 

nylig og skal se på elektrifisering av Ekofisk feltet med kabel fra Sørlige Nordsjø II. 

Det ble i møtet besluttet at Bjørnar blir Ekofisk-Komiteen sin representant i 

prosjektet. 

 

8. Bedriftsinterne saker 

8.1. Velferd. Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. Blant annet at 

velferdsbudsjettet for 2025 ble enstemmig vedtatt i BU/AMU møtet 3. juni. 

 

9. Vernefaglig  

9.1. Granskinger:  

- Arild informerte om den ferdigstilte granskningen etter datasikkerhetshendelsen på 

Eldfisk Kompleks. Gransking av hendelsen er ferdig, og granskingsrapport med 

tiltak er klar. 

- KHVO informerer. Frode informerte om følgende: 

- Høringer er sendt ut i forbindelse med anbefalte retningslinje fra Offshore Norge 

066 for flyging på petroleumsinnretninger og retningslinje fra Offshore Norge 074 

helidekkmanualen. 

- AKAN/Attføring. Aktuell informasjon fra Ståle. 

10. Eksterne engasjement 

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om følgende: 



- Saker fra forbundsstyret. 

- Nytt navn (Forbundet Styrke) og ny logo på vårt forbund. 

10.2. Industri Energi HMS utvalg. Ingen informasjon på grunn av det har ikke vært 

møter i utvalget siden sist styremøte. 

10.3. Industri Energi HVO nettverk. Ingen informasjon på grunn av det har ikke vært 

møter i nettverket siden sist styremøte. 

10.4. LO helikopterutvalg. Frode informerte om følgende punkter fra sist møte i 

utvalget: 

- Delesituasjonen for S-92 er fortsatt krevende, mulig forbedringer etter nyttår. 
- Hofo/Camo. Alle helikopter som pr. dags dato flyr på norsk sokkel er godkjente og 

kontrolleres av norske myndigheter. Luftfartsmyndighetene i EU har utviklet et felles 
europeisk regelverk for helikopteroperasjoner offshore. Pr. nå er det ingen endring og 
regjeringen står på tidligere avgjørelse, og er enige med oss i at vi skal ha et eget norsk 
regelverk. EU ønsker å ha det likt i hele Europa. 

- Det kommer 3 nye helikopter typer på norsk sokkel. AW 139, AW 189 og Bell 525.  
LO helikopterutvalg vurderer å sette ned en referansegruppe for å se på de ulike 
alternativene. 

 

11. Andre pågående aktiviteter 

Eirik informerte om pågående arbeid i forbindelse med utarbeidelsen av 

Ekofisk-Komiteens femtiårsberetning. 

 

 

Møtet avsluttet kl.16:30 


